
  

 

MASKUN KUNTA  Muistio    
Vanhusneuvosto 
 
 
Aika  keskiviikko 7.9.2022 klo 11.00–12.20 
 
Paikka  Maskun kunnanvirasto  takkahuone 
 
Osallistujat  Ylhäinen Taito kunnanhallituksen edustaja, puheenjohtaja 
  Jaakkola Seija SPR Masku 

Jarmo Sillanpää Eläkeliiton Maskun yhdistys 
- Naantalin seudun sotaveteraanit/ Raision so-

tainvalidit  
  Marita Saarinen Eläkeliitto Lemu-Askainen-Velkua 
  Tapio Saarinen Maskun vanhustentukiyhdistys ry 
  Johanna Penkkimäki Maskun srk vs. diakonityöntekijä 
    SPR:n Maskun osasto, poistui klo 11.50 
   
  Hanna Pennanen sihteeri 
 
  Muut kutsutut: 
  Mikko Lehtinen tekninen johtaja 
 
Puheenjohtaja Taito Ylhäinen avasi vanhusneuvoston kokouksen ja totesi läsnäolijat.  
 
Tekninen johtaja kertoi mm. liikenneturvallisuuteen liittyvistä ajankohtaisista asioista: 
  

- liikenneturvallisuutta käsittelevä palaveri pidettiin ELY:n edustajan kanssa viikko sitten ( 
kokoontuu 2x/ vuosi) 

- Kauppatien esteettömyys huomioitu + valaistus, kunnanviraston edustalle tulossa muutos-
töitä  

- priorisointilista olemassa  
- liikenneturvallisuustyöryhmä kerää liikenneturvallisuudesta palautetta monelta taholta  
- keskusteltiin lumen aurauksesta ja sen priorisoinnista 
- vanhusneuvostossa mielenkiinto heräsi paljonko katuvalaistus kuluttaa energiaa / vuosi. 

Tekninen johtaja selvittää asiaa ja vie tiedoksi valtuustoseminaariin 17.9. 
 
Vanhusneuvosto käsittelee perintörahojen käyttöä ikäihmisten hyvinvoinnin edistämiseksi: 
 

- 21.9. Kaislakodissa vanhusten tapahtuma (Litmanen, Keskisarja) 
- 24.9. Maskun kirkossa kirkkotapahtuma, konsertti (kyyditysasioissa yhteys Johanna 

Penkkimäkeen) 
- Luukassa tapahtumapäivä syksyn aikana   
- toteutetaan ikäihmisten toiveita (yhteisöllisiä tilaisuuksia esim. Kiisanpirttiin, tarvitta-

essa järjestetään kyyditys) 
- palvelukodissa asuville maskulaisille ikäihmisille / jalkahoitoa – liikuntasuunnittelija 

selvittää toimijoita (Metsälinna, Neliapila, Luuka ja Kaislakoti) 
 



 
MUITA ASIOITA: 
 
Eläkeliiton Maskun yhdistyksen edustaja Jarmo Sillanpää esitteli vanhusneuvostolle kun-
nanhallituksen vastineen Ikäystävällinen Masku -ohjelman vanhusneuvoston esityksestä 
Khall § 4, 10.1.2022 

 
Seuraava vanhusneuvoston kokous n. kuukauden päästä. 
 
Toimeksi saaneena, 
 
 
 
 
Hanna Pennanen 
liikuntasuunnittelija, sihteeri 


